



מדינת ישראל

שר הביטחון

<p>Forfeiture Order (FO 15/22) Anti-Terrorism Law 5776-2016</p> <p>Pursuant to my authority according to section 66(a) of the Anti-Terrorism Law 5776-2016 (hereinafter: The Law), I hereby order the forfeiture of the virtual assets and the actual value of the virtual assets, in respect of which an administrative seizure order was issued (ASO – 44/21) dated 30.6.2021, including the returns accrued on the assets and on their par value on the day of their seizure; after being convinced that the seized virtual funds are the property of the designated terrorist organization HAMAS³ or they are property in which a serious terrorist offense as defined in the Law has been committed.</p>	<p>أمر حجز إداري (أ.ح. - 15/22) قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016</p> <p>بموجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادة 66(أ) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، فإنني أمر بصادرة الأصول الافتراضية وقيمة الأصول الافتراضية الفعلية، التي صدر بشأنها أمر حجز إداري (أ.ح. - 44/21) في التاريخ الموافق 30 6 2021، بما في ذلك العوائد التي تراكمت من الأصول ونظير قيمتها الفعلية في تاريخ حجزها؛ وذلك بعد أن تشكلت لدي قناعة بأن الأصول الافتراضية التي تم حجزها هي عبارة عن ممتلكات خاصة بمنظمة حماس الإرهابية المعلن² أو عبارة عن ممتلكات تم من خلالها ارتكاب مخالفة إرهابية خطيرة حسب تعريفها القانوني.</p>	<p>צו חילוט (צח - 15/22) חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016</p> <p>בתוקף סמכותי לפי סעיף 66(א) לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016 (להלן - החוק), הנני מורה על חילוט הנכסים הוירטואליים ושווי ערכם הממשי של הנכסים הוירטואליים, אשר לגביהם ניתן צו תפיסה מנהלי (צת - 44/21) מיום 30.6.2021, לרבות התשואות שנצברה על הנכסים ועל שווה ערכם הממשי מיום תפיסתם; לאחר שהשתכנעתי כי הנכסים הוירטואליים שנתפסו הינם רכוש של ארגון הטרור המוכרז חמאס¹ או שהם רכוש שנעברה בו עבירת טרור חמורה כהגדרתה בחוק.</p>
--	--	---

בנימין גנץ
שר הביטחון

Benjamin Gantz
Minister of Defense

بنيامين غانتس
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

כ"א קאלר א' תשל"ז

Date: : التاريخ:

22 2022
d / M / yyyy

¹ הוכרז ביום 15.9.1989 פורסם ביום 29.9.1989 בייפ 3702, התשמ"ט לעמ' 4330.

² אג"ז, פי התאריך המואף, 15.9.1989. נשר פי התאריך המואף, 29.9.1989 פי חקביה المنشورات, (3702) لعام 1989, الصفحة 4330.

³ Designated on Sep 15, 1989 Published on Sep. 29, 1989 in the publications gazette 3702, p. 4330